
  Protokół nr 4/07  
z czwartej sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu 19 lutego  2007 r.  
 
Godzina rozpoczęcia sesji – 10 15 

Godzina zakończenia sesji - 13 30

 

Na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczyło  15-tu radnych. Spóźnił się radny 
Jan Krupiński. 
Otwarcia sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał Przewodniczący Rady Gminy  
Stanisław Prędkiewicz  wypowiadając formułę: „Otwieram czwartą  sesję  Rady 
Gminy Męcinka”. 
Powitał przybyłych na sesję : Radnych Rady Gminy Męcinka, Wójta Gminy -  
Zbigniewa Przychodzenia, Z-cę Wójta - Andrzeja Czecha , Sekretarza Gminy – 
Zygmunta Melnera, Skarbnika Gminy- Józefa Święcickiego, sołtysów wsi i  
kierowników jednostek organizacyjnych.  
Następnie stwierdził, że na stan 15-tu radnych , obecnych jest 14-tu radnych , co 
stanowi quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
Po przywitaniu obecnych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek 
posiedzenia, który przewidywał :  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z III sesji.  
3. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
4. Zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
5. Zatwierdzenie planu pracy rady gminy na 2007 r.  
6. Zatwierdzenie planu pracy komisji rewizyjnej na 2007 rok.  
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich 
Rzeczpospolitej Polskiej,  
2/ zamiaru zlikwidowania Szkoły Filialnej w Pomocnem wchodzącej w 
skład Zespołu Szkół w Męcince,  
3/ uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2007 rok, 
4/ powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Piotrowicach, 
5/ wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej,  
6/ zmiany budżetu Gminy Męcinka na 2007 rok.  
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Sprawy różne.  
10. Zamknięcie sesji.  

 
W sprawie  porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy i zgłosił wniosek o skreślenie z 
porządku obrad wniesionego przez niego projektu uchwały dot. powołania Rady 
Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia. Wniosek swój uzasadnił faktem, że 
do chwili posiedzenia rady nie wpłynął oficjalny wniosek Wojewody 
Dolnośląskiego w sprawie zgłoszenia jego przedstawiciela do Rady Społecznej. 
Innych wniosków w sprawie porządku sesji nie było.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  wniosek wójta.  
Za skreśleniem z porządku obrad  w punkcie 7 – Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w 
sprawie , ppkt 4/ powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Piotrowicach 14 – tu obecnych w chwili głosowania radnych na Sali głosowało za 
przyjęciem wniosku.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka wprowadziła zmianę w 
porządku obrad zgodnie z wnioskiem Wójta.  

 
Punkt 2  – Przyjęcie  protokołu z III  sesji. 

W sprawie protokołu Nr III/06 z sesji odbytej w dniu 28 grudnia 2006 r. radni nie 
wnieśli  żadnych uwag ani wniosków.   
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie przyjęcie protokołu. Za przyjęciem 
protokołu głosowało 14-tu obecnych na Sali obrad radnych. Przewodniczący Rady  
stwierdził, że Rada Gminy Męcinka przyjęła protokół  z trzeciej sesji Rady Gminy, 
która odbyła się w dniu 28 grudnia 2006 r.  

 
Punkt 3. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji. 
  

Wójt Gminy przedstawił obecnym sprawozdanie z działalności za okres od 28 
grudnia 2006 r.  do 19 lutego br.   
Sprawozdanie zawierało następujące informacje :  

 
„Dnia 4 stycznia - spotkanie z Prezesem WFOŚiGW we Wrocławiu dotyczące 
dotacji na przygotowanie przedsięwzięcia pt.: „Porządkowanie gospodarki 
wodno – ściekowej w zlewni rzeki Kaczawa”. 
5.01.2007 r. - spotkanie z Zarządem Związku Gmin Karkonowskich  dotyczące 
powołania spółki wodno – ściekowej, przekształceń instytucjonalnych, 
powołania jednostki realizującej projekt oraz gotowości dokumentacji. 
5.01.2007 r. -godz. 17.00 - spotkanie z panią poseł Elżbietą Witek w celu 
wypracowania współpracy z konwentem wójtów i burmistrzów oraz Starosty 
Powiatu Jaworskiego. 
6.01.2007 r.- godz. 18.00 - spotkanie opłatkowe w Chroślicach 
7.01.2007 r. - godz. 17.00 – spotkanie noworoczne w Chełmcu 
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8.01.2007 r. - spotkanie z projektantami dotyczące inwestycji polegającej na 
skanalizowaniu i zwodociągowaniu Słupa, Chroślic, Sichowa i Sichówka. 
8.01.2007 r.- godz. 14.00 - wyjazd do Warszawy 
9.01.2007 r.- spotkanie w NFOŚiGW w Warszawie w celu omówienia 
szczegółów dotyczących przyznanej dotacji na przygotowanie dokumentacji 
dotyczącej przedsięwzięcia porządkowania gospodarki wodno – ściekowej. 
- Spotkanie z panem Winterem Dyrektorem Biura do Spraw Usuwania Klęsk 
Żywiołowych MSWiA w Warszawie . Spotkanie dotyczyło realizacji zadań 
remontu dróg w 2007 r. budżetu państwa. 
- Spotkanie w NFOŚiGW w Warszawie w Departamencie Funduszy Norweskich 
dotyczące złożonych wniosków pt. „Termomodernizacja obiektów użyteczności 
publicznej w Gminie Męcinka”. 
10.01.2007 r. – udział  w posiedzeniu Zarządu Unii Gmin Śląskich w Legnicy. 
10.01.2007 r. - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru sołtysa i rady 
sołeckiej w Chroślicach 
11.01.2007 r. - wizyta w Pomocnem celem przygotowania projektu odnowy wsi. 
12.01.2007 r. - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru sołtysa i rady 
sołeckiej  w Męcince 
13.01.2007 r. - godz. 17.00 - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej w Muchowie. 
15.01.2007 r.- godz. 17.00- udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej w Myślinowie. 
17.01.2007 r.- spotkanie u Burmistrza Miasta Jowora  dotyczące powołania 
spółki międzygminnej w zakresie gospodarki wodno – ściekowej. 
17.01.2007 r.- godz. 13.00- spotkanie w Zamku Książ z Marszałkiem 
Województwa Dolnośląskiego dotyczące kierunków działania Zarządu 
Województwa w ramach RPO, sposobu organizacji i wdrażania Regionalnego 
Programu Operacyjnego, kluczowych projektów RPO na Dolnym Śląsku, 
sposobu podziału nowych środków w ramach SPO „Rozwój Zasobów 
Ludzkich”.  
17.01.2007 r.- godz. 17.00 - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej w Pomocnem 
19.01.2007 r. - Udział w obchodach 10 – lecia powstania samorządu rolniczego 
na Dolnym Śląsku na Uniwersytecie Przyrodniczym we Wrocławiu, 
- Spotkanie z dziekanem panią prof. Barbara Krukowską w celu omówienia 
współpracy uczelni z Gmina Męcinka w 2007 r. 
20.01.2007 r.- godz. 9.00 - udział w spotkaniu  dyrektorów szkół Powiatu 
Jaworskiego z panem Zenonem Tagowskim Dyrektorem Wydziału Edukacji i 
Nauki w celu przygotowania naszych szkół do pozyskiwania środków 
finansowych z Europejskiego Funduszu Społecznego w okresie programowania 
2007 – 2013. 
20.01.2007 r. - godz. 17.00- udział w spotkaniu opłatkowym w Przybyłowicach. 
21.01.2007 r. godz. 16.00- udział w spotkaniu opłatkowym w Męcince. 
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22.01.2007 r.- udział w posiedzeniu Zarządu Unii Gmin Śląskich w Legnicy. 
22.01.2007 r. - godz. 17.00 - Udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej w Przybyłowicach. 
23.01.2007 r.- udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru sołtysa i rady 
sołeckiej  w Sichowie. 
24.01.2007 r.- godz.10.00 - udział w Konferencji pt. : „Transgraniczność – 
szansą rozwoju twojej społeczności” we Wrocławiu. 
24.01.2007 r. - godz. 13.00 - spotkanie noworoczne z Wojewodą Dolnośląskim 
we Wrocławiu. 
24.01.2007 r.- godz. 17.00- udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej  w Sichówku. 
25.01.2007 r.- godz. 17.00 - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej  w Słupie. 
26.01.2007 r.- godz. 17.00 - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej w Stanisławowie. 
27.01.2007 r.- godz. 17.00 - udział w zebraniu sołeckim dotyczącym wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej  w Małuszowie. 
27.01.2007 r.- godz. 21.00 - udział w spotkaniu opłatkowym w Piotrowicach. 
29.01.2007 r.- udział w Walnym Zgromadzeniu Unii Gmin Śląskich w Legnicy 
31.01.2007 r.- spotkanie z Komendantem Komendy Powiatowej Policji w 
Jaworze. 
2.02.2007 r.- spotkanie  przedstawicieli samorządu z Czech – Rovensko pod 
Troskami w celu podpisania deklaracji partnerstwa. 
5.02.2007 r.- spotkanie z firmą projektową dotyczące koncepcji 
zwodociągowania i skanalizowania Myślinwa. 
6.02.2007 r.- spotkanie z Radą Sołecką Sichowa dotyczące budowy świetlicy 
wiejskiej. 
7.02.2007 r.- spotkanie z panią Poseł Elżbietą Witek w celu merytorycznego 
przygotowania spraw w związku z planowanym spotkaniem w NFOŚiGW w 
Warszawie oraz omówienia sposobu podziału środków finansowych 
Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007 – 2013. 
9.02.2007 r. - spotkanie z architektem – panem Maciejewskim w celu omówienia 
koncepcji  dotyczącej  budowy obiektów edukacyjno – sportowych w 
Piotrowicach. 
9.02.2007 r.- spotkanie z panią prof. Trocką Leszczyńską, panem Ceślakiem 
Dyrektorem Parku Krajobrazowego „Chełmy” oraz panem Wiśniewskim celem 
przygotowania konferencji pt. : „Aktywizacja społeczno – gospodarcza terenów 
Parku Krajobrazowego Chełmy”. 
12 – 16.2007 r. - urlop wypoczynkowy”.   
Informacja ta uzupełniona została prezentacją multimedialną nt. kierunków 
działania Zarządu Województwa w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego, sposobu organizacji i wdrażania RPO, kluczowych projektów 
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RPO na Dolnym Śląsku, sposobu podziału nowych środków w ramach 
Sektorowych Programów Operacyjnych „Rozwój Zasobów Ludzkich”.  
Wójt  pogratulował  wszystkim sołtysom wyboru. Pomimo różnej frekwencji 
określił, że zainteresowanie  wyborami w jednostkach pomocniczych było duże. 
Wygrali ci, co cieszą się największym zaufaniem mieszkańców. Dodał, że w 
zebraniach uczestniczył w 13-tu miejscowościach. Zaprezentował społeczności 
program jaki chciałby zrealizować w najbliższym czasie.  
Do gratulacji przyłączył się Przewodniczący Rady, życząc sołtysom owocnej 
współpracy z radą, wójtem i urzędem.  
Radni nie zgłosili żadnych zapytań dot. przedstawionej informacji przez wójta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła do akceptującej 
wiadomości  informację wójta gminy z działalności  w okresie między sesjami.  
  
Punkt 4.  Zgłaszanie interpelacji wniosków i zapytań.  
 

Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania :  
 
Radny Jerzy Głowiak – od kiedy ruszają prace społeczno – użyteczne.  
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy – Zygmunt Melner i poinformował, że 
prace takie zaplanowane są na okres od kwietnia do  października będą  
wykonywane prace w ramach prac społecznie – użytecznych. Przewiduje się 
zatrudnienie łącznie 20 osób na teren całej gminy, które świadczyć będą  prace 
w wymiarze 10 godzin tygodniowo. 
Planuje się również prace interwencyjne w  zakresie gospodarki wodnej i 
ochrony przeciwpożarowej od maja do listopada dla 7 osób z środków 
Dolnośląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń  Wodnych.  
Radna Mariola Mikołajczyk – nie otrzymała odpowiedzi  na zgłoszone przez nią 
na ostatniej sesji intereplacje i zapytania. 
Radna Jolanta Dubińska – na przejeździe  do posesji P. Kukulskiej umocować 
jakieś blachy. Ułożone są tam korytka i jest problem z przejazdem po tej drodze 
samochodem. 
Interpelacje i zapytania na piśmie do protokołu złożyli :  
Jolanta Dubińska, Wiesław Gregulski, Janusz Hołyński, Edyta Chudzik, Jan 
Krupiński, Jan Fajkiel, Małgorzata Stawowczyk i Mariola Mikołajczyk .  
 
Przewodniczący Rady poinformował zgłaszających, że Wójt Gminy na 
zgłoszone interpelacje i zapytania udzieli odpowiedzi w końcowej części obrad, 
bądź poinformuje o sposobie t terminie realizacji w terminie 214 – tu dni na 
piśmie.  
 
Przewodniczący ogłosił 15 – minutowa przerwę.  
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady.   
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Punkt 5.  Zatwierdzenie planu pracy rady gminy na 2007 r.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych,  czy mają zapytania bądź uwagi 
do planu pracy rady gminy na 2007 rok. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków do planu pracy rady. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie planu pracy rady 
gminy na 2007 rok.  
Za zatwierdzeniem planu pracy rady głosowało 15-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  zatwierdziła plan pracy rady gminy na 2007 rok i uchwała w tej 
sprawie  nr IV/21/07  stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 6.  Zatwierdzenie planu pracy komisji rewizyjnej na 2007 rok.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych , czy mają zapytania bądź uwagi 
do planu pracy komisji rewizyjnej na 2007 rok. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków do planu pracy komisji. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie planu pracy 
komisji rewizyjnej na 2007 rok.  
Za zatwierdzeniem planu pracy komisji rewizyjnej głosowało 15-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  zatwierdziła plan pracy komisji rewizyjnej  na 2007 rok i uchwała 
w tej sprawie  nr IV/22/07  stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 7 . Rozpatrzenie i podjęcie uchwał :  
 
Rada Gminy przeszła do rozpatrzenia i podjęcia uchwał.   
 
1/ Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
stowarzyszenia o nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej.  
Przed przystąpieniem do rozpatrzenia i podjęcia tej uchwały Przewodniczący 
Rady poinformował obecnych, że z projektem tej uchwały zapoznały się 
komisje rady gminy i Komisja Budżetowo-Finansowa, Oświaty i Spraw 
Społecznych a także Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury 
Technicznej zaopiniowały pozytywnie projekt przystąpienia Gminy do Związku 
Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej. 
W sprawie przystąpienia gminy do stowarzyszenia głos zabrał Wójt Gminy.  
Poinformował obecnych, że Związek Gmin Wiejskich skutecznie broni interesy 
gmin wiejskich i pomaga każdemu  członkowi rozwiązywać  niełatwe problemy 
zarządzania gminą.  Jeżeli chcemy mieć wpływ  na działalność parlamentu, na 
poprawę  finansowania i realizacji zadań, na zwiększenie  środków dla obszarów 
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wiejskich  z funduszy europejskich. Działania gmin wiejskich za pośrednictwem 
związku prowadzone są na różnych płaszczyznach.  
Dotyczą one negocjacji z rządem, konsultacji w parlamencie, wymiany 
doświadczeń pomiędzy członkami, jak i działań w celu gospodarczego i 
kulturalnego rozwoju gmin wiejskich.  
Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy radni mają uwagi bądź zapytanie 
w sprawie projektu uchwały, bądź uzasadnienia do projektu uchwały.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjecie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 15 – tu radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o 
nazwie Związek Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej i uchwała w tej 
sprawie nr IV/23/07 stanowi załącznik do protokołu. . 
2/ Kolejny projekt uchwały dotyczył zamiaru zlikwidowania Szkoły Filialnej w 
Pomocnem wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Męcince.  
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że komisje stałe rady zapoznały 
się z projektem, a komisje  : Budżetowo-Finansowa, Oświaty i Spraw 
Społecznych oraz Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury Technicznej 
zapoznały się z planem dot. likwidacji Szkoły Filialnej w Pomocnem i poprzez 
głosowanie zaopiniowały go pozytywnie.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 radnych było przeciw.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku glosowania 12 „za”,3 „przeciw 
Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie zamiaru zlikwidowania 
Szkoły Filialnej w Pomocnem wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Męcince i 
uchwała w tej sprawie nr IV/24/07 stanowi załącznik do protokołu. . 
 
3/ Kolejny projekt uchwały dotyczył uchwalenia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 
narkomanii na 2007 rok. 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że z projektem programu 
zapoznała się  Komisja Budżetowo-Finansowa, Oświaty i Spraw Społecznych i 
zaopiniowała pozytywnie projekt.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 15-tu radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  
jednomyślnie uchwaliła gminny programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2007 rok, uchwała 
w tej sprawie nr IV/25/07 stanowi załącznik do protokołu. 
 
4/ Kolejny projekt uchwały dotyczył wysokości stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej.  
Przewodniczący Rady poinformował, że z projektem uchwały zapoznały się 
komisje stałe rady gminy. Komisje nie wyraziły opinii na temat projektu. 
W sprawie projektu uchwały głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Infrastruktury Technicznej Jerzy Głowiak.  
Stwierdził, ze projekt tej uchwały wzbudził wiele kontrowersji i komisja wnosi 
o odrzucenie tej uchwały.  
Innych uwag i zapytań w sprawie projektu uchwały nie było.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały nie było głosów. Przeciw glosowało 15 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka w wyniku 
głosowania (15 głosów przeciw ) nie podjęła uchwały w sprawie opłaty 
adiacenckiej. 
5/ Ostatni przedłożony pod obrady projekt uchwały dotyczył zmiany budżetu 
gminy na 2007 rok.  
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że komisje rady zapoznały się z 
projektem uchwały, a komisja Budżetowo-Finansowa, Oświaty i Spraw 
Społecznych  zaopiniowała projekt pozytywnie.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań w sprawie projektu.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 15-tu radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 rok i 
uchwała w tej sprawie Nr IV/26/07 stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt  8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych . 
 
W sprawie zgłoszonych i złożonych  interpelacji, wniosków i zapytań Wójt 
Gminy poinformował  radnych, że prace będą realizowane, należy poczekać 
cierpliwie na właściwą pogodę, umożliwienie zatrudnienia pracowników do 
prac społeczno użytecznych  a także prac interwencyjnych. Dodał, ze radni 
otrzymają odpowiedzi na piśmie.  
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Punkt 9. Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabrali :  
Sołtys wsi Muchów Zdzisław Sapieło – Czy z chwilą ustalenia osób do prac 
społeczno użytecznych będzie  można zlecić wcześniej  wykonanie pilnego 
zadania i zaliczyć na poczet tej pracy.  
Wójt Gminy stwierdził, że można w taki sposób sprawy załatwić.  
Sołtys wsi Chroślice Adolf Jarocha  zwrócił się z wnioskiem o naprawę 
opierzenia pod rynną na budynku świetlicy. 
Radny z Chroslic Jerzy Głowiak zwrócił się z zapytaniem, czy  zostały już 
zbilansowane potrzeby  w poszczególnych miejscowościach po 
przeprowadzonej lustracji z udziałem radnych.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że w miesiącu marcu przybędzie na teren gminy grupa 
studentów, którzy zinwentaryzują niektóre obiekty, następnie                     
wykonane zostaną kosztorysy przedwykonawcze. Na podstawie tak 
przygotowanych dokumentów będzie można ustalić jakie środki wymagane 
będą do realizacji tych zadań i wówczas ustalić, które zadania należy 
zrealizować w pierwszej kolejności.  
Radny Franciszek Rudziec zwrócił się z wnioskiem aby w pierwszej kolejności 
wyposażyć miejscowości w drobne sprawy takie jak ławki, huśtawki w 
miejscach publicznych.  
Radny Jerzy Głowiak – od jakiej miejscowości rozpoczęta zostanie melioracja 
rowów. Rów płynący przez Chroślice o nazwie „Złoty Potok” był obsługiwany 
przez WZUW. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że w tych sprawach należy zdać się na opinię  
fachowców, oni mają inwentaryzację tych urządzeń i  będą  mieli rozeznanie, 
gdzie  w pierwszej kolejności należy wykonać prace. 
Radna Wachowska Zdzisława – zwróciła się z wnioskiem o zmianę usytuowania 
przystanku PKS na dolnych Piotrowicach.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że możliwe jest usytuowanie przystanku w głębi drogi ale 
wiązać się to będzie z manewrem autobusu i należy to sprawdzić w terenie.  
Radna Dubińska Jolanta – mieszkaniec w budynku komunalnym zalega w 
czynszu, wstawił sobie nowe okna, czy ten koszt może mu być odliczony w 
czynszu.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że istnieje taka możliwość na wniosek zainteresowanego.  
Radny Sitarz Lesław zwrócił się z zapytaniem  odnośnie przekwaterowania 
lokatora z mieszkania w Kondratowie z uwagi na zły stan tego budynku.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że Pan Cieśla informował, że zamierza zamieszkać u 
brata. Czy nadal podtrzymuje taki zamiar należałoby sprawdzić.  
Sołtys z Myslinowa Andrzej Bałos – zachodzi konieczność wymiany dachu na 
przystanku PKS w Myslinowie.  
Wójt Gminy wyjaśnił, ze przegląd taki zostanie zrobiony i przystanki zostaną 
poprawione.  
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Radny Jan Krupiński – jest bardzo duże zainteresowanie mediów  bezpańskimi 
psami w Sichowie.  Sytuacja nie wygląda tak źle jak zostało to przedstawione. 
Psy te nie są zdziczałe ani też nie są agresywne. Należy je wyłapać i oddać do 
schroniska.  
Przewodniczący Rady Stanisław Prędkiewicz -  poinformował obecnych, ze 1 – 
go lutego odbyło się spotkanie  przewodniczących gmin powiatu jaworskiego u 
przewodniczącego Rady Powiatu w Jaworze.  
Spotkanie miało na celu zajęcie stanowiska w sprawie  likwidacji Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. Taki nadzór budowlany dla gmin powiatu 
jaworskiego znajdowałby się po  reorganizacji w Jeleniej Górze.  
Przewodniczący dodał, ze stanowisko przewodniczących rad jest negatywne 
odnośnie tych planów, gdyż  spowoduje to wydłużenie czasu w przygotowaniu 
inwestycji.  
 
Punkt 10. Zamknięcie sesji.  
Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Czwartą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił  za zamkniętą.  
 
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  


